

## T1.COO：为了有意义地结束2022年将举办T1CON 选手们将出席

韩媒fomos发文称，“T1将于2022年12月31日韩国时间下午一点在世宗大学广开土馆（最多可容纳2700人）大规模活动T1CON。”



The poster features a red background with white text and graphics. At the top, the 'T1CON' logo is displayed in a large, stylized font, with the 'T' having wings. Below it, '2022' is written in a large, semi-transparent font. On the right side, the slogan 'Together as 1' is written vertically. A horizontal band in the lower third of the poster lists the names 'ZEUS. ONER. FAKER. GUMAYUSI. KERIA' in white capital letters. Below this band, the text 'T1 ENTERTAINMENT & SPORTS' is written in a smaller font. At the bottom left, the date and time '2022.12.31 SAT. 1:00 PM KST' are listed, along with the venue '세종대학교 컨벤션홀'. At the bottom right, the 'T1CON 2022' logo is repeated in a smaller size.

**T1CON**  
2022

Together as 1

**ZEUS. ONER. FAKER. GUMAYUSI. KERIA**

T1 ENTERTAINMENT & SPORTS

**2022.12.31**  
SAT. 1:00 PM KST  
세종대학교 컨벤션홀

**T1CON 2022**

T1CON是T1举行的第一个大规模活动，Zeus、Oner、Faker、Gumayusi、Keria选手和多样的嘉宾将会出席和粉丝们一起度过2022年。

预计将举行和粉丝们一起进行的活动，还将与嘉宾们一起进行娱乐赛，还准备了粉丝们可以参与的各种各样的活动、cosplay、拍照区等。

T1.COO表示，‘为了有意义地结束2022年，所以举行了2022T1CON。一年间辛苦了选手们也将参与活动，希望本次活动能给粉丝们和选手们留下好的回忆’。”

本文链接：<https://dqcm.net/zixun/16703156161583.html>